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Backa Øst samfällighetsförening, Fjallbacka 2020 – 12- 02 
STYREMØTE 
 
Sted: Teams pga utbrudd Covid-19 
 
Tilstede: Tore Steen Nilsen, Erik Helgeby, Kristian Frøyland og Anne-Grethe Gullichsen  
Frafall: Øyvind Larsen 
 
Dagsordning 
 
 
Dagsorden:  
 

1. Gjenomgang av referat fra forrige styremøte . 

2. Økonomi  

3. Hjemmeside 

4. Oppfølgingsaker fra forrige styremøte 

5. Eventuelt  

Dagordning / Innkalling: 
 
1: Gjennomgang  av referat fra forrige styremøte – godkjent. 

2: Økonomi 

I forhold til budsjett prognose ligger vi foran budsjett, styret tror at grunnen til dette er Covid-19 og 

mindre aktivitet i området. 

3: Hjemmesiden 
 

• https://www.backaost.com/   
 

• Info/ velkomstbrev  på hjemmesiden skal  være på svensk, norsk og  engelsk.  Info som 

henger på oppslagstavlene viser til link til hjemmesiden.  

• E post og telefon nummer info til alle medlemmene er utprøvd , men fremdeles er ikke 

løsningen godt nok til at vi legger ut  info som er sikker i forhold til GDPR. Styret vil vurdere 

flere muligheter i 2021. 

 

https://www.backaost.com/
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4: Oppfølgingsaker  fra forrige møte:  

• Flytting av våre postkasser er gjennomført etter krav fra Post Nor for de som allerede hadde 

postkasser på stativet, dessverre er det ikke laget plass til nye eiere. Dette må tas opp om 

behovet kommer til våren.  

• Flytting av felles post kassen som i dag står på Bräcka Leran kan ikke fjernes som vi tidligere 

hadde avtalt, da noen av våre medlemmer ikke får avisene tilsendt. Kommer tilbake til saken 

på årstamman.  

• Rydding av ravinen – det er kommet ønske om å rydde området som kalles ravinen. 

Omfanget er så stort at dette blir for omfattende å ta på dugnad. Vi undersøker med 

markeier Fahlin. 

 

5: Eventuelt: 

• Utfordringer med nytt firma for norske tv kanaler-Telia: de sender ikke info, faktura til norske 

adresser og det er heller ikke mulig å betale fakturaen fra Norge.  Saken er tatt opp flere 

ganger med Telia. Erik følger opp saken. 

 

GOD JUL 

Neste styremøte: 2021-02-11 

Anne- Grethe Gullichsen 

Sekretær. 

 

 


